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Obec Chlístovice 
IČO 00236110, ID dat.schránky  pdkbxsm 

tel. 327 595 291, e-mail: ouchlistovice@seznam.cz 
Chlístovice 66 

284 01 Kutná Hora 
 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 
konaného dne 16.3.2023 od 19:00 v zasedací místnosti OÚ 

Chlístovice, Chlístovice 66: 
 

1) Zahájení 
Starosta obce všechny zúčastněné, jak z řad zastupitelů, tak i veřejnosti, přivítal a v 19:00 
zahájil zasedání konstatováním, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

2) Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitele s navrhovaným programem zasedání, t.j. tak, jak byl uveden na 
pozvánce: 

1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání 
3) Zpráva ověřovatelů zápisu 
4) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
5) Zpráva o činnosti starosty a Rady obce 
6) Plán rekonstrukce místních komunikací po stavbě vodovodu a kanalisace 
7) Výstavba zóny aktivního odpočinku v m.č. Zdeslavice 
8) Rozpočtové opatření č. 1/2023 
9) Žádost o příspěvek Oblastní charity Kutná Hora 
10) Žádost o příspěvek Linky bezpečí 
11) Pověření starosty k uzavření smlouvy s firmou JON.cz, s.r.o., o poskytnutí prostoru na 

střeše OÚ pro přístupový bod internetu 
12) Smlouva se společnosti Agropodnik Domažlice, a.s., o dodávkách nafty pro obec 
13) Smlouva se společností ZEVA Chlístovice, a.s., o uskladnění nafty v neveřejné ČS v 

Kralicích 
14) Různé 
15) Diskuse 
16) Závěr 

Dále specifikoval, že v bodu 14) Různé jsou 3 záležitosti, jež se sešly v průběhu posledního 
týdne, tedy: 

14a) Žádost firmy Stopa bezpečí, s.r.o. o podporu vydání publikace o dětech s 
handicapem 

14b) Novelisace vyhlášky č. 2/2022 o stanovení systému sběru a třídění komunálního 
odpadu 

14c) Darovací smlouva na příspěvek obce na opravu kostela sv. Ondřeje 
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Starosta obce vybídl přítomné zastupitele k navržení případných změn programu. Žádné 
změny programu nebyly navrženy. Následně dal starosta hlasovat o navrženém programu. 
 
Návrh usnesení: 
1) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje program svého zasedání v podobě uvedené na 
pozvánce a s doplněními uvedenými pro bod Různé, tedy: 

14a) Žádost firmy Stopa bezpečí, s.r.o. o podporu vydání publikace o dětech s 
handicapem 

14b) Novelisace vyhlášky č. 2/2022 o stanovení systému sběru a třídění komunálního 
odpadu 

14c) Darovací smlouva na příspěvek obce na opravu kostela sv. Ondřeje 

 

Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 0 Zdrželi se: 1. 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

3) Zpráva ov ěřovatel ů zápisu 
Zastupitelé Ondřej Kruliš a Eva Špačková přednesli zprávu ověřovatelů zápisu. Konstatovali, 
že zápis je úplný a věrný proběhlému jednání zasedání Zastupitelstva obce. Starosta následně 
nechal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání ZO. 
 
Návrh usnesení: 
2) Zastupitelstvo Obce Chlístovice po zprávě ověřovatelů ing. Ondřeje Kruliše a Evy 
Špačkové schvaluje zápis ze zasedání konaného dne 16.2.2023. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

4) Jmenování zapisovatele a ov ěřovatel ů zápisu 
Starosta navrhl Bohumilu Novotnou, k zapisování výsledků hlasování a Lenku Michalovou 
jako zapisovatelku. Pro toto zasedání navrhl ověřovateli zápisu, Jiřího Kazdu a Dagmar 
Mašinovou. Po vybídnutí nikdo neměl protinávrh, a proto starosta nechal hlasovat o návrhu. 
 
Návrh usnesení: 
3) Zastupitelstvo Obce Chlístovice určuje zapisovatelkou Mgr. Lenku Michalovou, 
zapisovatelkou hlasování pí Bohumilu Novotnou  a ověřovateli zápisu p. Jiřího Kazdu a pí 
Dagmar Mašinovou. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

5) Zpráva o činnosti starosty a Rady obce 
Starosta obce informoval přítomné o činnosti od posledního zasedání. Rada obce se sešla 

2.3. a projednala následující záležitosti: 
1) Rada obce doporučuje Zastupitelstvu obce přispět Lince bezpečí, z.s., na provozní náklady 
částkou 3000 Kč a Oblastní charitě Kutná Hora, částkou 4000 Kč. – Žádostem se věnují 
samostatné body programu.  

2) Rada obce schvaluje žádost o kácení 1 ks břízy na pozemku st. 11/2, k.ú. Chlístovice. – 
Bříza schválená k pokácení narušuje obvodovou zeď u nohejbalového hřiště v místech 
s výrazným pohybem lidí. Zeď je v havarijním stavu a strom ji dále narušuje. 

3) Rada obce předběžně schvaluje pokácení 2 ks smrků pichlavých, 1 ks jedle ojíněné a 1 ks 
cypřišku Lawsonova se špatným zdravotním stavem na pozemku p.č. 788/1, k.ú. Kralice (v 
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blízkosti Sv. Jan t. Krsovice č.p. 10), ale s finálním verdiktem počká na dobrozdání 
obecního hajného. – Jedle se skutečně nebezpečně naklání nad dráty NN, ale hajný ji 
zatím vyhodnotil jako stabilní, starosta se proto s hajným dohodl, že budou pokáceny až 
na podzim, protože momentálně už máme v tomto směru rozjeto příliš mnoho akcí. 

4) Rada obce bere na vědomí vzdání se funkce ředitelky MŠ Chlístovice k 31.7.2023 a 
zároveň pověřuje starostu uzavřít právně akceptovatelným způsobem s odstupující 
ředitelkou dohodu o ukončení pracovního poměru ke stejnému datu. – Pí ředitelka se 
rozhodla z osobních a zdravotních důvodů resignovat na své místo k 31.7.2023. Samotné 
hlasování bylo pouze technické, ale podstatnější je, že obec bude tudíž vypisovat konkurs 
na místo ředitelky MŠ. Další postup starosta konsultuje s Eduzměnou, potažmo ing. 
Hřebeckým. 

5) Rada obce souhlasí se žádostí ředitelky MŠ o převedení 8124,70 Kč z příspěvku obce za 
rok 2022 do reservního fondu. – Technický krok, MŠ ušetřila trochu peněz z minulé 
dotace, tak jsme dovolili její převedení do dalšího roku. 

6) Rada obce odkládá výběr dodavatele navijáku za traktor na své příští zasedání a vyžádá 
si od hajného rozbor ekonomičnosti navrhovaného nákupu. – Obecní hajný přišel 
s návrhem, abychom v rámci 50% dotací na lesnickou techniku pořídili za cca 135 tisíc 
naviják za obecní traktor ke stahování dříví ze špatně dostupných míst a k vytahování 
nahodilé těžby z porostů, kam se vyvážečka buď nedostane, nebo by její objednání bylo 
neekonomické. Po delší debatě se Rad shodla, že celou věc probere znovu na příštím 
zasedání, na které bylo bylo dohodnuto, že hajný předloží zprávu o průběhu prací za první 
čtvrtletí. K této zprávě tak přiloží rozbor ekonomičnosti takovéhoto nákupu. 
Kromě jednání shrnutých pod jednotlivými usneseními Rady, referoval starosta dále o 

plánu přidat závory do Dubců a také o plánu využít obecní plac u bývalé ČOV v Chlístovicích 
jako složiště dřeva (část plochy je zpevněná panely, část bude dozpevněna). Dále je v jednání 
oprava rozjezděné cesty v obecním lese u žandovského lomu, kterou poškodili pracovníci 
ČNES při těžbě v prostoru lomu během oblevy.  

Dále starosta informoval o zahájení správního řízení a udělení pokuty KÚ Středočeského 
kraje za audit za rok 2021. KÚ ve svém zdůvodnění výše pokuty (8000,- Kč) uvedl, že zvolil 
pouze symbolickou výši, protože věří, že nyní již bude vše probíhat lépe. 

Obec rovněž byla kontaktována policií ve věci LC Dubce, kde jí bylo přiznáno postavení 
poškozeného subjektu a získali jsme tak možnost nahlížet do samotného trestního spisu a 
případně navrhovat další důkazy. Starosta zatím nemá k věci bližší zprávy, protože dostal 
termín k nahlížení spisu na den zasedání a nafocené materiály si ještě nestihl zpracovat. 

Konečně starosta informoval o nepříjemnostech s novými stmívacími čidly, jejichž cílem 
je snížit spotřebu energie na VO a která byla instalována cca před měsícem. Bohužel se 
ukázalo, že byla výrazně neodzkoušená a Elektro Havlíček v tomto směru neodvedlo dobrou 
práci, situaci stále ještě řeší. Dále také starosta informoval, že plánuje nákup dalších dvou 
kontejnerů na obecní IVECO, které by nahradily popelnice na bioodpad na Kraličkách u 
zastávky a ve Všesokách. Hlavní důvod spočívá, že na místo popelnic na bioodpad ve 
Všesokách se bude přesouvat hydrant z přední části návsi. 

Následně starosta otevřel diskusi, v níž se ale nikdo nepřihlásil o slovo, a tak starosta 
požádal zastupitelstvo, aby vzalo svým hlasováním příspěvek na vědomí. 
 
Návrh usnesení: 
4) Zastupitelstvo Obce Chlístovice bere na vědomí zprávu starosty o jeho činnosti a činnosti 
Rady. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
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6) Plán rekonstrukce komunikací po stavb ě vodovodu a kanalisace 
Starosta vzhledem k provázanosti všech bodů navrhl společné projednávání s body 7 a 8. 

Starosta zastupitele seznámil se situací při výstavbě vodovodních přípojek, kdy již téměř 
všechny jsou vyřešeny (několik zbývá v Kralicích) a od 10. dubna by měla začít rekonstrukce 
místních komunikací. Z toho důvodu požádal Ondru Kruliše o urychlené dokončení pasportu 
místních komunikací, který mu vyhověl. Následně ještě všechny komunikace sám objel a 
nafotil, kterýžto materiál zastupitelé obdrželi v přípravě. Od Stavebnictví Řehoř následně 
obdržel návrh cenových podmínek (původní cena 1 m2 asfaltu tl. 50 mm 325 Kč, nová cena 
nad zasmluvněné v původní SOD 500 Kč/m2, nová cena u cest bez štěrkového lože, které 
bude nutné cementovat cca 850-1000 Kč/m2). Na obci je nyní udělat si plán, které 
komunikace nechat opravit komplexně a které opravit pouze částečně. Starosta poslal svůj 
návrh vyznačený v excelové tabulce. Z hlediska kritérií postupoval tak, že si subjektivně 
seřadil cesty od nejhorších po nejlepší a u těch v nejhorším stavu (typicky proto, že postrádaly 
štěrkové lože) navrhl jejich celkovou rekonstrukci s cementováním a novou krajnicí. 
Výsledné rozhodnutí zastupitelstva poslouží starostovi jako podklad pro další jednání se 
Stavebnictvím Řehoř a s VHS, která bude na opravu také přispívat, neboť v dotčených 
komunikacích se nacházejí i řady. Alternativním řešením věci by mohlo být zasmluvněné 
částky přesunout na jednu část cest, druhou část nechat pouze vyštěrkovat a pak případně řešit 
výběr dalšího zhotovitele opravy v otevřeném výběrovém řízení.  

Jak naznačil na začátku, starosta spojil diskusi s následujícími body. Sem jsou přeneseny 
podstatné náležitosti diskuse týkající se tohoto bodu. Co se týče bodu 6, rekonstrukce MK. 
Nepadly žádné zásadnější protivarianty. Na otázku starosta a Jiří Kazda objasnili, že cesta 
vedoucí k Pivnisku č.p. 31 bude na základě požadavku majitele dotyčné nemovitosti 
ponechána ve štěrku. Na Pivnisku se z obecních MK bude opravovat asfaltový povrch pouze 
na okruhu okolo č.p. 19 a 20 (s přesahem na přilehlé prostranství). Dále byla diskutována 
cesta k č.p. 64 na Žandově, zda je opravdu nutný nový povrch, nakonec bylo shledáno, že 
byla opravdu rozbita. U cesty k č.p. 62 na Žandově bude třeba ještě souběžně vyřešit 
odvodňovací příkop. Ondřej Kruliš dále poukázal na to, že ve výčtu chybí náves v Krsovicích 
u školky a dále poukázal na to, že v odhadu potřebných prostředků se chybně vychází 
z předpokladu šířky cesty 3 m, když ve většině případů se bude jednat o 2 m, protože 1 m 
připadá průměrně opravit VHS kvůli vedení řadů – bylo průběžně opraveno v kalkulaci. Ing. 
Zeman se dále dotazoval, zda bude opravena i ta část návsi v Kralicích vedoucí směrem 
k jeho domu, starosta to potvrdil. Dále ing. Zeman upozornil na vyvěrání vody 
z pravděpodobně poškozené dešťové kanalisace v prostoru návsi v Kralicích, starosta přislíbil, 
že „reklamaci“ předá stavbyvedoucímu od Stavitelství Řehoř. Po zohlednění všech změn a 
odsouhlasení seznamu MK, které budou opraveny nad rámec „uvedení do původního stavu 
dle SOD“ vychází odhad celkové částky nadpočetných nákladů na 4,5 mil. Kč. 
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Tabulka 1 – Výměry místních komunikací uvažovaných k opravě povrchu nad rámec 
smlouvy o stavbě vodovodních přípojek (ostatní komunikace budou upraveny do původního 
stavu) 

Cesty k obnově     

vesnice pracovní název délka (m) 
plocha při 2 
m cena asf realisace 

Zan K Matouškovým 142 284 262 700 1 
Zan U Hluchého 67 134 123 950 1 
Zan U Doudy autobusáka 77 154 142 450  
Zan U Benešové 73 146 135 050  
Zan K Hanouskovi 146 292 270 100 1 
Piv Ostrůvek (č.p. 19 a 20) 105 210 194 250 1 
Piv K nádrži 106 212 196 100  
Piv Ke Klugemu 62 124 114 700  
Krs Záhumenice 261 522 482 850 1 
Krs spojka MŠ a Reicheltovi 55 110 101 750  
Krs Ke hřbitovu 56 112 103 600  
Kra U Ščerbaniče 36 72 66 600 1 
Kra Náves NA 450 416 250 1 
Kra Záhumenice 158 316 292 300  
Kky Potoční 568 1136 1 050 800 1 
Kky K Fukovi 54 108 99 900  
Kky Horní I 79 158 146 150 1 
Kky Horní II 137 274 253 450  
Vse K Holečkovým 172 344 318 200  
Ver Náves NA 550 508 750 1 
Ver K Vojtovým 129 258 238 650 1 
Ver Od návsi k Táborským 84 168 155 400  
      
    bez DPH s DPH 
 Celková suma   5 673 950  6 865 480 
      
 Vybráno ZO k realisaci   3 761 050  4 550 871 
 
Návrh usnesení: 
5) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje následující návrh místních komunikací, u nichž 
je ochotno investovat do jejich opravy nad rámec zasmluvněné opravy povrchů podle SOD, a 
to při jednotkových cenách navrhovaných Stavitelstvím Řehoř cca 500 Kč/m2 za pokládku 
asfaltu tl. 50 mm a 850-1000 Kč/m2 za pokládku asfaltu tl. 60 mm spolu se zpevněním podloží 
cementováním (názvy cest odpovídají názvům z předložených materiálů): 
Zan - K Matouškovým 
Zan - U Hluchého 
Zan - K Hanouskovi 
Piv - Ostrůvek 
Krs – náves(doplněna, v původním přehledu byla opomenuta) 
Krs - Záhumenice 
Kra - U Ščerbaniče 
Kra - Náves 
Kky - Potoční 
Kky - Horní I 
Ver - Náves 
Ver - K Vojtovým 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno. 
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7) Výstavba zóny aktivního odpo činku v m. č. Zdeslavice 
Starosta seznámil zastupitele se situací, kdy Obec obdržela zprávu od MMR, že v důsledku 
odmítnutí dotací některými obcemi, jež se umístily v hodnocení dotace bodově lépe než naše 
obec, jsme se dostali tzv. nad čáru a máme možnost dotaci na hřiště a workoutové sestavy ve 
Zdeslavicích přijmout. Rozpočet v návrhu dotace na hřiště byl 2 470 000 Kč, z čehož 80 % 
kryje dotace, tedy 1 976 000 Kč. Podmínkou obdržení dotace je dodržení schválené sestavy, 
tedy nejen hřiště, ale také workoutové sestavy a dětské prvky. Dotace v současné podobě má 
dle starosty následující nedostatky: 

1) nevhodný povrch hřiště – tartan, který je  a) drahý na údržbu (cca 30-50 tis. ročně na 
předcházení zamechování); b) po skončení životnosti (cca 10 let) nutná výměna 
povrch, přičemž se jedná o nebezpečný odpad; c) náročný na skladbu podložních 
vrstev - > bude problém získat záruku od zhotovitele, protože část zemních prací již 
byla provedena brigádnicky; 

2) zablokování cesty vedoucí k části pozemků vymezených v rámci nedávno schválených 
KoPÚ Zdeslavice. 

3) vysoké finanční nároky, které se podle předloženého rozpočtu jeví v mnoha ohledech 
jako nereálné, příkladem nechť jsou např. sloupky k plotu (v projektu 11 různých 
typů, sic!), kterou jsou naceňovány jna cca 5200 Kč bez DPH jeden, přičemž starosta 
se ptal na možnosti jejich sehnání jinde a dostal informaci, že i se spojovacím 
materiálem, nátěrem  a montáží, by se měly vejít do cca 1500-2000 Kč/ks). 

Dále se starosta informoval na Mze o možnostech změny projektu před přijetím dotace. 
Prvky se měnit nemohou, ale vlastnosti jednotlivých mohou, ale věc bude podléhat schválení. 
Konkrétně by mělo být možné změnit povrch za mlatový se snazší údržbou. Konečně starosta 
informoval, že ho kontaktoval jistý p. Heger z firmy Tewiko-Systems, který tvrdil, že byl 
v kontaktu s býv. starostou J. Doudou a že dotaci spolu šili na míru a že jeho firma je ochotna 
garantovat cenu z rozpočtu i při současném navýšení cen. 

Na základě výše uvedených skutečností starosta navrhuje dva možné postupy – 1) dotaci 
se pokusit přijmout při změně povrchu hřiště a zachování průjezdu k pozemkům 
v extravilánu; 2) dostavět vlastním nákladem pouze hřiště při odhadovaných nákladech cca 
500-600 tis. korun. 

Po seznámení s návrhem starosta otevřel diskusi spojenou s body 6 až 8. Již v průběhu 
vstoupil do výkladu p. Douda, který starostu upozornil, že výše uznatelných nákladů je 80 % 
nikoliv 70 %, což z hlediska podílu obce na případné výstavbě hřiště znamená pokles z 700 
tisíc na 550 tisíc. V následné debatě bylo zřejmé, že většinový názor se mírně přiklání k přijetí 
dotace. Dále se diskutovaly náklady na případnou údržbu různých povrchů s důrazem na 
tartan, kdy z debaty vyplynulo, že tartan může být nákladný na údržbu (cca 30 tis./rok), ale 
pouze v podmínkách, kdy je hřiště dlouhodobě zastíněné tak, že na něm odkáže růst mech. 
Místostarosta představil technické problémy s případnou dostavbou hřiště s tartanovým 
povrchem v situaci, kdy část prací byla realisována svépomocí. Dále se místostarosta zeptal 
přítomných zdeslavických hasičů (p. XY, p. XY a p. XY), jakou mají představu intensity 
využití hřiště a zda by byli případně ochotni přispívat si na provoz hřiště, vybere-li se 
nákladnější varianta. V další diskusi zazněla také myšlenka, proč jsou potřeba další herní 
prvky pro děti, navíc na jiném místě, než je dětské hřiště, nač starosta odpověděl, že bez nich 
by nebylo lze získat dotaci, protože se za jejich umístní získalo více bodů v hodnocení dotace, 
díky čemuž se nyní dostala. Vzhledem k tomu, že se v určité fázi debata vyčerpala, protože 
chyběly bližší konkrétní informace, navrhl starosta hlasovat o tom, jak dále postupovat 
zejména s ohledem na to, jaké změny v podobě dotace případně prosazovat. Zastupitelé se 
proto dohodli na orientačním hlasování, kde nejprve hlasovali o tom, zda souhlasí se změnou 
povrchu hřiště na levnější mlatový a následně v případě neúspěchu změny povrchu o 
odmítnutí dotace. Zatímco první návrh měl širokou podporu, u druhého by byl výsledek 



  

7 z 11 

případného „ostrého“ hlasování nejasný, a tak se přikročilo k hlasování pouze o prvním 
navrženém usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
6) Zastupitelstvo Obce Chlístovice pověřuje starostu obce, aby jednal ve věci hřiště ve 
Zdeslavicích následujícím způsobem: 1) požádal o změnu povrchu hřiště na mlatový, 
v případě schválení MZe, aby dotaci přijal. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

8) Rozpočtové opat ření č. 1/2023 
Starosta seznámil přítomné s navrhovaným rozpočtovým opatřením, které obsahuje technické 
složky – dotace pro MŠ, dotace na presidentské volby, položky vycházející z dnešního 
jednání ZO (hřiště, rekonstrukce místních komunikací, příspěvky neziskovým organisacím) a 
také z dalších záměrů již dříve presentovaných zastupitelstvu (přijetí pracovníků na veřejně 
prospěšné práce, přijetí údržbáře, opravu havarijního stavu urnového háje na hřbitově 
v Krsovicích). 

Tabulka 2 – Odhady příjmů a nákladů obecního rozpočtu pro období 4-12/2023 
Příjmy     
Budoucí příjmy 2023 – 
odhad 13 737 086    
Stav na účtech 14 000 000    
     
Disponibilní částka celkem  27 737 086    
     
Výdaje     
Mandatorní výdaje 2023 14 311 189    
Cesty 4 550 871  dopočítáváno z listu cesty 
VO Všesoky 1 200 000  může být i vyšší ceny se posunuly 
Hřiště Zdeslavice 644 000  2 470 000 příspěvek obce + neuznatelné nákla-

dy, kdybychom přijali dotaci 80 % 
MŠ – odstupné 100 000  údržbář VPP 
Údržbář + VPP 377 000 platy 328300 48720 
Hřbitovní zeď Krsovice 500 000    
     
Výdaje celkem 21 683 060     
     
Zbytkové finance do 2024 6 054 027     

 
Starosta zdůrazňuje, že v odhadu příjmů i nákladů byl spíše konservativní, více prostředků 

bude ušetřeno u rekonstrukce místních komunikací. Naopak výdaje neobsahují případné 
výdaje na výměnu světelných zdrojů VO za LED zdroje. Dále starosta poukazuje, že by obec 
měla rok 2023 uzavírat alespoň s 6 mil. korun na účtu, aby byla schopna financovat v dalších 
letech své další rozvojové priority, především opravu KD, popř. rekonstrukci OÚ a hasičské 
zbrojnice v Kralicích. 

K této části nevznikla konkrétnější samostatná debata, protože dotazy se z největší části 
realisovaly při jednání o předchozích dvou bodech. 
 
Návrh usnesení: 
7) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023 v podobě, jež je 
přílohou tohoto seznamu usnesení. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
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Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

9) Žádost o p říspěvek Oblastní charity Kutná Hora 
První žádost je od Oblastní Charity Kutná Hora, která žádá o podporu ve výši 12 000 Kč, 
která je vydávána na ambulantní terénní pomoc dětem s poruchou autistického spektra, 
konkrétně se má jednat o podporu jedné rodiny na Chlístovicku. V žádosti se uvádí 
zdůvodnění nákladů uvedeným rozpočtem, který obsahuje i náklady na další vzdělávání 
pracovníků organisace a podíl na režijních nákladech. Není zde však uvedeno, jakou část 
nákladů kryje dotace MPSV, o níže žadatel tvrdí, že pokrývá hlavní část nákladů na péči, jež 
má být předmětem dotace. Starosta poukázal, že ale v rozpočtu není přiznáno, jakou část 
provozu služby pokrývá dotace od MPSV. Dále zmínil další komunikaci s ředitelem obl. 
charity, kdy dotyčný ředitel poukazoval na to, že ŘKF Arciděkanství Kutná Hora přispívá na 
opravu památek v obci, což není pravda, a poukázal na personální propojenost s výdělečným 
ŘKF Arciděkanství Kutná Hora. 

V následné debatě starosta poznamenal, že ač na Radě byl pro částečný příspěvek, 
v podobě zanesené v v navrženém usnesení, tak komunikaci s ředitelem dr. Otrubou, kdy mu 
bylo napřímo lháno o tak snadno ověřitelné věci jako výše příspěvku Arciděkanství na kostel 
sv. Ondřeje a nedostal odpovědi na své otázky mění názor a je při tomto přístupu proti 
jakémukoliv příspěvku Oblastní charitě. Dalším důvodem, který jej k tomu vede, je nesoulad 
údajů, jež mu ukázala stavební technička Arciděkanství, ing. Krejčová, a údajů vykazovaných 
Arciděkanstvím v jeho vlastním zpravodaji. Narozdíl od starosty většina dalších zastupitelů, 
již se vyjádřili se vyjádřila, že pokud skutečně Oblastní charita pomáhá rodině na 
Chlístovicku, což starosta potvrdil, tak tuto podporu berou jako podporu oné rodiny. Starosta 
na to poznamenal, že jsou i lepší cesty, jak takové rodiny podporovat a že osobně nesouhlasí 
s příspěvky na další vzdělávání pracovníků Oblastní charity či nespecifický provoz jejích 
kanceláří. Vzhledem k neochotě uvažovat alternativy, nechal starosta hlasovat o návrhu 
doporučeném Radou: 
 
Návrh usnesení: 
8) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje příspěvek (formou daru) Oblastní Charitě Kutná 
Hora ve výši 4000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 1 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

10) Žádost o p říspěvek Linky bezpe čí 
Starosta informoval členy Rady o dvou žádostech o podporu, jež se mu sešly. První je od 
Linky bezpečí, kde žádají o neadresnou podporu 5000 Kč na provoz telefonní linky pro děti, 
jež se dostaly do krisových situací. Rada na svém zasedání doporučila snížit příspěvek na 
3 000 Kč. Starosta v kontextu předchozí žádosti poznamenal, že mu Linka bezpečí přijde jako 
mající výrazně širší dosah než Oblastní Charita a že za sebe by ji v situaci, kdy Obec 
podpořila Oblastní charitu 4 000 Kč podpořil i vyšší částku a navrhl alternativní návrh na 
podporu ve výši 5 000 Kč. V krátké diskusi ing. Kruliš poznamenal, že by se držel původního 
návrhu, s čímž několik dalších zastupitelů souhlasilo. Nakonec se zastupitelé dohodli, že se 
bude hlasovat o variantách v pořadí 5 000 Kč a 3 000 Kč. 

Starosta proto na základě této dohody nechal nejprve hlasovat o alternativě, tedy o 
příspěvku v plné výši. Vzhledem k jeho schválení nebylo dalšího hlasování třeba: 
 
Návrh usnesení: 
9) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje příspěvek (formou daru) Lince bezpečí ve výši 
5000 Kč. 
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Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 7. 
Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

11) Pověření starosty k uzav ření smlouvy s firmou JON.cz, s.r.o., 
o poskytnutí prostoru na st řeše OÚ pro p řístupový bod internetu 

Starosta seznámil přítomen s vývojem jednání, kdy byl nejprve osloven firmou JON.cz 
s žádostí o poskytnutí střechy OÚ k umístění vysílače a jako protislužbu navrhla zdarma 
připojit dva objekty obce k internetu. Vzhledem k tomu, že na území MČ Chlístovice působí 
ještě druhý poskytovatel internetu formou broadbandové LAN, a sice KHnet.info, tak starosta 
po souhlasu Rady oslovil i tuto firmu ve snaze zajistit pro Obec co nejlepší podmínky. Po 
dvou kolech licitace sdružení KHnet.info odstoupilo s tím, že pro něj tento přístupový bod až 
tak zásadní není. Vyjednané podmínky s JON.cz nakonec skončily na ročním nájmu 6 000 
Kč, podružném měření el. energie na vysílači a připojení dvou obecních objektů k internetu 
zdarma. Starosta dále poděkoval Romanu Matouškovi za zprostředkování jednání s ředitelem 
JON.cz, který výrazně napomohlo k úspěšnému výsledku. 

Diskuse byla krátká, neboť všichni s vyjednanými podmínkami souhlasili. Po skončení 
diskuse proto starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
10) Zastupitelstvo obce Chlístovice pověřuje starostu k uzavření smlouvy na umístění vysílače 
lokální sítě poskytovatele internetu ze střechy OÚ pro firmu JON.cz, s.r.o., za těchto 
rámcových podmínek: 1) podružné měření spotřeby el. energie a její úhrada; 2) roční nájem 
6000 Kč; 3) připojení dvou objektů obce k internetu zdarma. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

12) Smlouva se spole čnosti Agropodnik Domažlice, a.s., o 
dodávkách nafty pro obec 

Projednávání tohoto bodu bylo spojeno s následujícím. Po skončení diskuse o obou bodech 
starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
11) Zastupitelstvo obce Chlístovice schvaluje rámcovou kupní smlouvu na nákup pohonných 
hmot s Agropodnikem Domažlice, a.s. a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

13) Smlouva se spole čností ZEVA Chlístovice, a.s., o uskladn ění 
nafty v neve řejné čerpací stanici v Kralicích 

Starosta seznámil zastupitele s oznámením ze strany ZEVA, a.s., kdy její mateřská firma ZZN 
Polabí už nebude nadále dodávat naftu ZEVě ani Obce a požadují, abychom nadále 
nakupovali naftu přímo od Agropodniku Domažlice, který koncernu Agrofert jednotně 
dodává naftu. Spojena je také nová smlouva se ZEVou o uskladnění této nafty v jejich 
neveřejné čerpací stanici v Kralicích. Starosta dále zastupitele informoval, že po prostudování 
textu smlouvy, který všichni dostali k disposici, mu nepřijde, že by ve smlouvě byl nějaký 
zásadnější háček, který by zásadním způsobem měnil dosavadní vztahy. Nikdo ze zastupitelů 
neměl zásadnějších otázek, a tak starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení: 
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Návrh usnesení: 
12) Zastupitelstvo obce Chlístovice schvaluje smlouvu na skladování a výdej pohonných hmot 
se ZEVA Chlístovice, a.s. a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

14) Žádost firmy Stopa bezpe čí, s.r.o. o podporu vydání publikace 
o dětech s handicapem  

Starosta seznámil přítomné se žádostí firmy Stopa bezpečí, s.r.o., o podporu vydání jejich 
publikace o dětech s handicapem formou placené inserce ve jmenované publikaci, popř. 
cestou přímého objednání si jmenované publikace. Vzhledem k nejnižší výši příspěvku cca 
5 000 Kč první výši příspěvku se ziskem výtisků publikace okolo 15 tisíc schválení příspěvku 
nedoporučil. Dle jeho názoru publikace (byla zaslána ve formě pdf) sice nějakou hodnotu 
rozhodně má, ale rozhodně neodpovídá požadované výši příspěvku. 

Diskuse byla krátká a padl v ní mimo jiné názor, že bychom měli poskytovat podporu 
takovým projektům s rozvahou a vzhledem k omezeným zdrojům financí se důsledně 
soustředit na projekty mající vazbu s naší obcí. Vzhledem k všeobecně panující shodě 
přikročil starosta k hlasování o návrhu usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
13) Zastupitelstvo obce Chlístovice zamítá žádost firmy Stopa bezpečí, s.r.o. o podporu vydání 
publikace o dětech s handicapem. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

15) Novelisace vyhlášky č. 2/2022 o stanovení systému sb ěru a 
třídění komunálního odpadu 

Starosta informoval zastupitele o komunikaci s ing. Müllerovou z MV ČR, která ho 
upozornila na to, že v prosinci schválená vyhláška o stanovení systému sběru odpadu na 
území obce, kterou jsme převzali z předchozího vzoru, má několik nedostatků: 1) chybí 
uvedení jedlých olejů jakožto odpadu (mělo být zaneseno ve vyhlášce již od roku 2017); 2) 
není uveden odkaz (na webové stránky) na přesné umístění nádob na třízený odpad; 3) 
zvláštní povolení 1100 l kontejnerů možné je, ale vše, co je ve vyhlášce je nárokové, tudíž, 
chce-li Obec povolovat velké kontejnery zvlášť, nemohou být uvedeny ve vyhlášce. Starosta 
informoval zastupitele, že z toho důvodu bude muset zastupitelstvo na svém příštím zasedání 
schválit novelu této vyhlášky. Zastupitelé vzali danou věc na vědomí a hlasovali o usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
14) Zastupitelstvo obce Chlístovice bere na vědomí informaci od MV ČR o nutnosti doplnění 
vyhlášky č. 2/2022 o stanovení systému sběru a třídění odpadu a její nové znění schválí na 
příštím zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 14 bylo schváleno. 
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16) Darovací smlouva na p říspěvek obce na opravu kostela sv. 
Ondřeje 

Starosta sdělil, že se jedná pouze o formální schválení darovací smlouvy k podpoře, kterou si 
pro danou akci zastupitelstvo odhlasovalo již na svém prosincovém zasedání. Klíčové aspekty 
darovací smlouvy jsou: 1) povinnost předložit vyúčtování akce; 2) uvést podporu akce na 
ceduli na vnějším plášti kostela o minimální velikosti cca strany A4. 
 
Návrh usnesení: 
15) Zastupitelstvo obce Chlístovice schvaluje text darovací smlouvy na dar 50 000 Kč na 
opravu střechy kostela sv. Ondřeje v Chlístovicích. 

Výsledek hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

17) Diskuse 
Starosta navrhl termín dalšího jednání na 20.4.2023 od 19 h v zasedací místnosti ve 
společenské místnosti nad MŠ Chlístovice, Sv. Jan t. Krsovice 22. Bohuslav Ryšánek pozval 
všechny přítomné na 29.4. na vycházku po naučné stezce Cestou husitských hejtmanů 
k desátému výročí jejího otevření. Dále také zmínil, že spolek Roháčův Sion zastavení stezky 
v současné době s přispěním obce opravuje (část v chlístovickém katastru, část 
v malešovském katastru přislíbil zajistit Městys Malešov). 

18) Závěr 
Po vyčerpání diskuse, starosta popřál všem zúčastněným hezký zbytek večera a zasedání 
v 22:20 ukončil. 
 
 
Zapsala: Mgr. Lenka Michalová 
 
Ověřili:  
 
  Jiří Kazda 
 
 
  Dagmar Mašinová 
 
 
 
 
 
 

Zdeněk Janovský 
    starosta obce 


